

Waiving all restrictions for tickets issued from/to (Sri Lanka)		الغاء كافة القيود والغرامات لجميع التذاكر الصادرة من/إلى جمهورية سريلانكا
Date/التاريخ 29 May 2016	الرقم المرجعي/Reference 201605292	Effective date/تاريخ التطبيق IMMEDIATELY

<p>It has been decided to exempt all affected tickets that were issued with confirmed booking for flights departing from/to Colombo (Sri Lanka) from all restrictions and penalties of (Rebooking, Rerouting, refund and no-show), effective from 15/05/2016 up to 15/06/2016. And that was because of the damages that happened to (Sir Lanka) from the heavy rains and flooding that stopped the local traffic and trains.</p>	<p>لقد تقرر إعفاء جميع التذاكر المتضررة والصادرة بحجز مؤكد للرحلات المغادرة من/إلى كولومبو (بجمهورية سريلانكا الديمقراطية الاشتراكية) من جميع القيود والغرامات عند (إعادة الحجز / تغيير خط السير / الاسترداد/التخلف عن السفر)، ابتداءً من تاريخ 2016/05/15م إلى نهاية يوم 2016/6/15م. وذلك بسبب الأضرار التي لحقت بهذا البلد وما سببته الأمطار الغزيرة من حدوث فيضانات على إثرها توقفت حركة المرور والقطارات.</p>
--	---

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact:

gdssupport@saudiairlines.com

This bulletin is binding application and it is for distribution to Travel Service Providers. تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، وهي خاصة بالتوزيع لوكلاء السفر والسياحة.